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 HTDM 系列 ( 型 )

型　式
MODEL

電 　壓
VOLTAGE

電  　流
CURRENT

閃爍類型
FLASHING 

MODE

光 源
LIGHT

SOURCE

LED 燈 組
LED MODULE

投 光 燈
ALLEY LIGHT

可裝喇叭
SPEAKER

重   量
WEIGHT

 HTDM-12 DC. 12V. 10A

四       種
4 Mode

LED
18  組

18 Sets
------

1  組

1 Sets
13.0 Kg

 HTDM-24 DC. 24V. 5A

 HTDM-12AL DC. 12V. 18A
LED /

HALOGEN

16  組

16 Sets

2  組

2 Sets HTDM-24AL DC. 24V. 10A

全長 (LENGTH)1,250 m/m

燈具重量不含固定腳架及喇叭組。				           ＊ 可內建方向指示燈功能(選購裝置)。

1. 橢圓燈罩阻風力低，頂部黑色隔光層，阻擋陽光射入，白晝更能凸顯燈光效果。

2. 前、後光源以高亮度 LED 燈組排列組合而成。

3. 採四種閃爍模式，燈具內附左、右側端各設一投光燈組 (HTDM-AL)。

4. LED 光度具有夜間自動降低光度功能，不致造成夜間行車光害。

5. 光度分布均勻、省電，符合歐盟規範 ECE R65 T 類型。

6. 每組附燈光控制器，可分別開啟、關閉前、後 LED 燈光及投射燈，可搭配電子警報器 MAP-1008EA 或 MAP-508EA

  合組為一體。

1.

2.
3.

4.

5.

6.

Oval dome: with the design for the minimum wind resistance. Black painting of top dome stops sunlight from 
passing through. It will clearly show the light effects of the Lightbars in the daytime.
High-bright LED modules are set inside the front and inside the rear of this Lightbar.
To have 4 modes in operation for Flashing.  Lightbar HTDM-AL type with each one of Alley light in each end 
side.
LED Lightbar: with the function to automatically reduce the glare in the night, to avoid the light pollution when 
drive car after dark.
LED lights are emitted with uniformity in accordance with ECE R65 T category and are energy- saving 
products.
One set of LED Lightbar includes each one of controller.  It can separately control the front & the rear LED 
modules and also Alley lights in the LED Lightbar.  The controller may be consolidated together with Electronic 
Sirens MAP-1008EA or MAP-508EA, if both of LED Lightbars and Electronic Sirens are purchased at same 
time.

主要特長：

COLORS：Available in Red, Yellow & Blue (standard)；Clear & Green (custom-made) by request.

＊

＊

The weight of all above models is not including that of mounting bracket and speaker.
OPTIONAL FUNCTION: This kind of Lightbar may have an addition with a built-in ARROW LIGHT at your 
request.

FEATURES：

顏色選擇： 紅色、黃色及藍色為標準色，白色及綠色為訂製品。
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LIGHT BARS 

型　式
MODEL

電 　壓
VOLTAGE

電 　壓
VOLTAGE

 RF-006  HTDM、RF、UF Series  DC.12V/24V

 RF-006A  HTDM-AL、HTM、UFM-AL  DC.12V/24V

 RF-006B  UFAK  DC.12V/24V

 RF-006C  UFL  DC.12V/24V

RF-006 RF-006A

RF-006B RF-006C
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